



كوبيدة دجاج

كباب لحم دجاج مفروم يقدم مع الروب بالخيار، البطاطس المقلية، أو الخبز الإيراني الطازج أو الأرز

CHICKEN KUBIDEH

Marinated minced chicken kabab served with cucumber yoghurt and a choice of french fries, fresh bread or rice

DHS 32.00

٣٢,٠٠٠ درهم



جوجه

دجاج مشوي بالزعفران يقدم مع الروب بالخيار، البطاطس المقلية، أو الخبز الإيراني الطازج أو الأرز

JOOJEH

Grilled boneless cubes of saffron based marinated chicken served with cucumber yoghurt and a choice of french fries, fresh bread or rice

DHS 32.00

٣٢,٠٠٠ درهم



جوجيه ماستي

دجاج بالروب مشوي يقدم مع الروب بالخيار، البطاطس المقلية، أو الخبز الإيراني الطازج أو الأرز

JOOJEH MASTEE

Grilled boneless cubes of yoghurt based marinated chicken served with cucumber yoghurt and a choice of french fries, fresh bread or rice

DHS 32.00

٣٢,٠٠٠ درهم



لاري

لحم بالروب مشوي يقدم مع الروب بالخيار، البطاطس المقلية، أو الخبز الإيراني الطازج أو الأرز

LARI

Grilled boneless cubes of yoghurt based marinated meat served with cucumber yoghurt and a choice of french fries, fresh bread or rice

DHS 32.00

٣٢,٠٠٠ درهم





كوبيدة

كباب لحم مفروم مشوي يقدم مع الروب بالخيار، البطاطس المقلية، أو الخبز الإيراني الطازج أو الأرز

KUBIDEH

Marinated grilled minced meat kabab served with cucumber yoghurt and a choice of french fries, fresh bread or rice

DHS 32.00

٣٢,٠٠٠ درهم

بختياري

تشكيلة من كباب اللحم والدجاج يقدم مع الروب بالخيار، البطاطس المقلية، أو الخبز الإيراني الطازج أو الأرز

BAKHTIARI

Combination of marinated chicken & meat kabab. Served with cucumber yoghurt and a choice of french fries, fresh bread or rice

DHS 32.00

٣٢,٠٠٠ درهم



كباب مشكل

تشكيلة من الكباب المشوي الكوبيدة جوجيه ماستي لاري وجوجيه، يقدم مع الروب بالخيار، البطاطس المقلية، أو الخبز الإيراني الطازج أو الأرز

MIXED KABAB PLATTER

Combination of grilled kababs, kubideh, joojeh, joojeh mastee & lari served with cucumber yoghurt and a choice of french fries, fresh bread or rice

DHS 52.00

٥٢,٠٠٠ درهم

دجاج مشوي على الفحم

نصف فروج مشوي محضر بالوصفة نون وكباب الخاصة، يقدم مع الروب بالخيار، البطاطس المقلية، أو الخبز الإيراني الطازج أو الأرز

GRILLED BABY CHICKEN

Grilled half baby chicken marinated in a special Noon & Kabab special sauce. Served with cucumber yoghurt and a choice of french fries, fresh bread or rice

DHS 35.00

٣٥,٠٠٠ درهم





سلطاني

تشكيلة من اللحم المفروم المشوي وكباب الفيليه يقدم مع الروب بالخيار، البطاطس المقلية، أو الخبز الإيراني الطازج أو الأرز

SULTANI

Combination of grilled marinated minced meat and fillet kababs served with cucumber yoghurt and a choice of french fries, fresh bread or rice

DHS 42.00

٤٢,٠٠٠ درهم

برك
شرايح اللحم فيليه، مشوي يقدم مع الروب بالخيار، البطاطس المقلية، أو الخبز الإيراني الطازج أو الأرز

BARG

Grilled marinated fillet of tenderloin served with cucumber yoghurt and a choice of french fries, fresh bread or rice

DHS 35.00

٣٥,٠٠٠ درهم



كباب ريش

شرايح لحم الخروف المشوي المخللة محضر بوصفه نون وكباب الخاصة، يقدم مع الروب بالخيار، البطاطس المقلية، أو الخبز الإيراني الطازج أو الأرز

LAMB CHOPS

Grilled lamb chops marinated in Noon & Kabab special sauce served with cucumber yoghurt and a choice of french fries, fresh bread or rice

DHS 45.00

٤٥,٠٠٠ درهم

كومبو شهبي
اختيارك من الكباب المشوي (كبيده، جوجيه، جوجيه ماستي أو لاري ملفوفة بخبزة طازجة)، يقدم مع البطاطس المقلية و اختيارك من المشروبات الغازية

TASTY COMBO

Choice of grilled kabab (Kubideh, joojeh, joojeh mastee or lari rolled into fresh hot bread. Served with fresh fries and choice of soft drink

DHS 25.00

٢٥,٠٠٠ درهم





مايجو

روبيان مشوي يقدم مع الروب بالخيار، البطاطس المقلية، أو الخبز الإيراني الطازج أو الأرز

MAIGOO

Marinated grilled tiger prawns served with cucumber yoghurt and a choice of french fries, fresh bread or rice

DHS 45.00

٤٥,٠٠٠ درهم

ماهي

شرائح السمك المشوي يقدم مع الروب بالخيار، البطاطس المقلية، أو الخبز الإيراني الطازج أو الأرز

MAHI

Marinated grilled fish fillet served with cucumber yoghurt and a choice of french fries, fresh bread or rice

DHS 40.00

٤٠,٠٠٠ درهم



ماكولات بحرية

تشكيلة من شرائح السمك المشوي وروبيان يقدم مع الروب بالخيار، البطاطس المقلية، أو الخبز الإيراني الطازج أو الأرز

SEA FOOD PLATTER

Combination of marinated grilled fish fillet & tiger prawns served with cucumber yoghurt and a choice of french fries, fresh bread or rice

DHS 75.00

٧٥,٠٠٠ درهم

سمك مشوي على الفحم

سمك زيدي الطازج المشوي مع الزعفران يقدم مع الروب بالخيار، البطاطس المقلية، أو الخبز الإيراني الطازج أو الأرز

GRILLED FISH

Marinated grilled fresh pomfret served with cucumber yoghurt and a choice of french fries, fresh bread or rice

DHS 45.00

٤٥,٠٠٠ درهم

